
 

Protokoll styremøte i NJFF Rogaland 10.12.2024 
Sted: Kronen Gård. Sandnes. Start: 18:00 Sluttet: 22:00 inkl matservering. 

Til stede: Styret: Tore Skogen, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen, Torstein Gåsland. Varavalgte: Adem 
Seferagic, Oddvar Vermedal  

Utvalgsledere: Jan Atle Larsen, Knut Ivar Skogland, Knut Ståle Eriksen, Geir Walland. FNF-repr: Trond 
Austrheim Ansatte: Tore Gilje (Styrepålagt). Frivillig: Anita Træet, med armbrudd(!) Forfall: Bength 
Oftedal, Fredrik Fugelli, Olav Kolltveit, Marthe H. Kjørkleiv (syk). 

Styrets medlemmer har ordinær møteplikt til styremøter, resten av innkalte har møte og talerett. 

SAKSLISTE: 

Innledning: Protokoll fra styremøte 5. november godkjent uten merknader. 

Orienteringssaker: 
 
Fra regionsekretær: 

- JP-Instruktørutdanning. NJFF har søkt MD, men Nacl fikk fortsette. Anke vurderes fra NJFF  
- Status utbetalinger støtte til ungdom som skyter på stevner, dette betales ut i desember. 
- Arkivordningen er ferdigstilt. 
- Status ny stillingsinstruks regionsekretær/Delt instruksjonsmyndighet videre: 

Regionsekretærene i 19 regioner ønsker å fortsette med SUS og har uke 49/50 tilkjennegitt 
dette i åpent brev til arbeidsgiver. RS imøteser prosess fra NJFF om dette. 

- Oppsummering møte med Viltforvalter Fylkeskommunen 10 des. Tore G., Anita, Øyvind i 
møte med viltforvalter Håvard Hageberg fra FK. Veldig godt møte! 

Tema på møtet: Blant annet viltforvaltning (hjort, rype), gås innmark, rovdyrforvaltning (jerv). 

Vi ble anbefalt å søke om å holde et viltseminar sammen med FK. Det fins midler til dette. Frist 
for å søke midler er 15/1-25.  

Seljakt ble diskutert. Introjakt aktuelt for opptil 9 dyr, som er avsatt til regionlaget.  

Skadedyr og mink er interessant for FK, vi anbefales å søke midler knyttet til dette.  

- Medlemstall pr 1. desember: 8968 medlemmer i regionlaget nå, en økning på 150 stk (1,7%) 
siste året. Bare tre fylker med større økning, alle under 2,5%. Kvinner: 1120 nå, økt med 55 
stk (5,16%) siste året. Barn/ungdom, nå 1532 stk. Gruppen har bare økt med 0,33 %, men vi 
er ett av de 4 regionlagene som ikke har nedgang.  

Fra økonomiansvarlig:  

Status pr medio desember: Mye bevegelse i regnskapet i desember. Torstein anslår et positivt 
resultat for regionlaget etter regnskapsavslutning.  

 



SAKER SOM ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER:  

Sak 18/2024: Ansettelse i regionlaget.  

Status: Anita er i gang med arbeidet, og kontrakt for fast ansettelse signeres tidlig i 2025. 

Sak 19/24: Kampanje regionlaget – viltpåkjørsler 

Omtrent alt materiale er levert ut, og det er planer om å få kontaktpersoner i kommunene. Vi har 
enda midler til å supplere materialer ved behov. 

Sak 27/24: Landsmøte 2024 – oppsummering- videre oppfølginger 

Landsmøtesiden med alle dokumenter: https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet 

Vi oppsummerte landsmøtet for organisasjonen og NJFF Rogaland, og ser på hvordan vi skal følge 
opp våre «egne saker» etter LM. 

• Våre innsendte saker var veldig godt begrunnet, og vi fikk fullt gjennomslag for alle våre 
saker med enstemmig tilslutning fra salen.  

• Gode folk fra oss gjorde en flott jobb fra talerstolen. 
• Forbedringsforslag neste LM fra Oddvar: NJFF-administrasjonen burde fått forslagsstillerne 

med nesten samme sak til å lage en samla tekst i forkant. Alt for mye tid gikk til flisespikking. 
Dette vil RL - Tore S. ta opp som egen sak på neste Regionleder-samling. Det er mye viktigere 
å diskutere og ha fokus og bruke tid på strategisk viktige fagsaker som eks naturtap osv. 

Det ble stilt et åpent spørsmål i organisasjonen nylig fra en regionsekretær på vegne av sin region om 
administrasjonen i NJFF følger opp alle søknadsordninger på en god nok måte, eksempelvis ved 
sykemeldinger eller lignende? Kan det gjøres bedre? 
 
Bestilling fra styret i NJFF Rogaland til administrasjonen: Vi ønsker å se en oppstilling på hva NJFF 
sentralt har søkt om midler til, og hva de har fått inn i løpet av 2024.  
(Tore G bad deretter om dette i åpent møte med regionsekretærene og administrasjonen 12/12) 
 
Sak 32/24: Forsterket satsing på barne- og ungdomsarbeidet i NJFF Rogaland? 

Status på camp-aktiviteten i Rogaland pr i dag: Regionlaget fortsetter stimuleringen av  
lokalforeningene til å holde egne camper, med økonomisk tilskudd ved eksterne påmeldte. Dette blir 
en oppfølgingssak. Utbetaling campmidler til foreningene vil skje før jul. 

Sak 34/24: Søknader i regi av regionlag og utvalgene i 2025 

Innspill fra utvalgene er viktig, søknadsfristene kommer fortløpende fram til februar. 

• Fellefangstmidler 
• Viltseminar 
• Innlandsfiske 
• Kan det være en ide å søke om midler til prosjektleder i for eksempel Sjøørretprosjektet?  
• Kommunale driftsmidler er noe en ofte ikke søker på både fra lokalforeninger og regionlaget. 
• Samarbeidsmøte 11/12 med de andre FNF-organisasjonene 

Vi jobber videre med en presentasjon av oss som organisasjon, som kan brukes i møte med mulige 
samarbeidspartnere – mulige støttespillere økonomisk. 

Innspill: Søknadskurs som et gruppetema i Tillitsvalgt-samlingen ved fylkets årsmøte i mars 25. 

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet


 

NYE SAKER:  

Sak 38/24: Instruktørkurs-planer Rogaland 2025 

Regionsekretær orienterte om foreløpige planer. Fylket deles ofte opp i to deler som alternerer som 
kurslokasjon. Ny instruktørordning fører til at kurs må settes opp lang tid i forkant. Da er det viktig å 
sørge for nok deltakere til at kursene kan avholdes. 

Dette settes opp i 2024: 

• Jakthund grunnkurs , Stavanger siste helg i januar. Regionsinstruktør Nils Otto Håra 
• Hagleinstruktørkurs, Vindafjord vinteren 2025, dato kommer snart. Kontakt: Tore Skogen. 
• Rifleinstruktør settes opp i løpet av vinteren. Vindafjord 22-23. feb. Tore Skogen koordinerer 

med JFS om arrangementet. 
• Instruktørkurs fluekasting 4-6. april, Lund/ Moi eller Egersund. Mulig deltakelse fra Agder. 

Kursholder: Forbundsinstruktør Kåre Lye. 

Ellers:  

• Aversjonsdressur skal holdes, tre interesserte fra vårt fylke foreløpig. Mulig kurset blir i Agder 
• Jakthund dressur 1, ikke eget kurs i Rogaland i 2025. Interesserte kan evt delta i annet fylke. 
• Ettersøks instruktør, ikke behov i 2025.  
• Elfiske-kurs? Her er det viktig at lokalforeningene stiller med nok deltakere (minst 8) hvis det 

settes opp et kurs, ref Knut Ståle. Evt kurs tas AD-Hoch i regi av Fiskeutvalget  

 

Sak 39/24: Årsmøteforberedelser 2025, NJFF Rogaland.(Helga 29/3). 

ÅRSRAPPORTER UTVALGSLEDERE/Hekta – SENDES INN – FRIST 15 JANUAR. 

-Saker til årsmøtet:  

Fungerer utvalgene etter hensikten? Bør heller noen utvalg ha kun leder og nestleder for å lette 
effektiv drift? Dette støttes av ledere i hagleutvalget, kvinneutvalget og jaktutvalget. NB Knut Ståle 
har behov for minst 4 i sitt utvalg. Usikre: rifle og B/U, som ikke var på møtet. 

Styret må forberede denne saken godt før årsmøtet, og bestemme hvordan vi skal ”slanke ” utvalg 
der dette er nødvendig. Utvalgslederne tenker i gjennom saken før neste styremøte. Og deretter ser 
man om et ad-hoc-utvalg skal jobbe videre med dette. 

-Andre forberedelser: 

Valgkomiteen: Sende forespørsel til Terje H. om han kan lede valgkomiteen nå og være med på å 
videreutvikle ny modell for utvalgene.  

På valg i 2025:  

Styret: 
• Leder i regionstyret 
• Økonomiansvarlig 
• Kvinnekontakt 
• 2. vara 



Utvalg: 
• (Leder) +medlem Kvinner 
• Medl. + vara B/U 
• Medl. + vara Jakt 
• 2 medl. Fisk 
• Medl. + vara Hagle 
• Medl. + vara Rifle 
• Medl. + vara Jakthund 

     Medl. + vara valgkomité. 

Årsmøtelokasjon: Vedtak: Sola, Quality Airport Hotell.  

Utarbeidelse av NJFF Rogalands arbeidsprogram 2025.  Vedtak: Lise jobber med dette i samarbeid 
med Tore G., med viktige innspill fra resten av styre og utvalgsledere. 

Tema/foredrag tillitsvalgtsamling – Tips/ønsker fra styret? 

Villaks. Nullutslipp havbruk. Vise historisk utvikling av problemene knyttet til havbruk. Mulige navn: 
Pål Mugaas. Torbjørn Forseth. Eva?. Martin Falklin. Kenneth Bruvik. 

Nye regionvedtekter skal implementeres, venter på forbundets innspill. 

Annet: Resolusjoner, heder, oppfordring: kom med innspill 

Sak 40/24: Regionsamlinger vinteren 2025 

Antall: 3 samlinger.  

Steder, forslag:  
Egersund, Jæren: Bryne? 
Nesheimtunet i Nordfylket?  
Stavanger/ Revheim? 
 
Tema: LM-saker. Innspill fra foreningene. Tid: Ett møte i slutten av januar, to i februar 

Hvem som deltar hvor bestemmes, når vi har tid og sted. Prøve å ha dette avklart til neste 
styremøte 14 januar. 

 

Sak 41/24: Høringer/uttalelser/viktig mail-post, til-fra NJFF Rogaland: 

Utsendte høringsinnspill/uttalelser fra NJFF Rogaland siden forrige styremøte: 

Til NJFF: Høring selkvoter 2025. Steinkobbekvoten fortsatt 50 dyr, mens havertkvoten nulles ut fra 60 
i fjor. Havforskningsinstituttet baserer kvoteanslaget på modeller, ikke reell telling!! FK stusser også 
på beslutningsgrunnlaget, og støtter vårt syn i høringsinnspill. 

Mottatte høringsinvitasjoner/varslinger/tillatelser/andre henvendelser: 

Fra Sauda kommune:  

Mindre endring av planforslag til begrenset høring. Ammoniakkfabrikken.  

Høring fra Sauda Kommune – Utvidet båndtvang -Hundeutvalget 



Jan Atle hjelper Sauda JFF i båndtvangsaken, og Tore G./Oddvar hjelper i saken med 
Ammoniakkfabrikken. 
 
Trond Austrheim redegjør fra FNF:  

• Hellelandsvassdraget. STF og FNF er veldig positive til å bruke vassdraget aktivt i 
motstandsjobbing mot gruveplaner. 

• Lokalt arbeidsutvalg i Egersund på gruvesaken. Mai Kristin Skadberg mye brukt i andre 
sammenhenger. Terje Havsø blir forespurt av Trond om å bli med i utvalget evt finne gode 
folk fra NJFF som kan fronte NJFF. 

• Vindkraftverk i Vindafjord med strategisk tilbaketrekning fra utbygger, de kommer kanskje 
sterkere tilbake. 

• Hjelmeland, høringer. Ny kommuneplan. Kommunen må passes på hele tiden mht 
nedbygging av natur/næringskåte/positive til alt innen oppdrett uten å stille krav til 
næringen. 

Tillatelser gitt fra Statsforvalteren: 
Alle henvendelser fra Fylkeskommunen, NVE og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes 
videre til enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til hvilken reaksjon man 
skal utøve.. 

Det har som vanlig i denne perioden kommet flere tillatelser fra Statsforvalteren knyttet til 
vassdragstiltak. Alle er fortløpende videresendt til de aktuelle lokalforeningene og/eller fiskeutvalget-
Sjøørretprosjektet v Knut Ståle, Trond m.fl.  

Sak 43/24: Annet:  

Knut Ståle: Plutselig oppstart før nyttår med å lage gang og sykkelsti langs Figgjoelva. Dette har vi 
ikke sett noen høringsrunde på, til tross for at det innebærer inngrep i elva. (Tore G har sjekket litt: 
Dette er en 9 år gammel godkjenning som ble lagt vekk pga svak finansiering, er nå dratt fram igjen 
av Gjesdal kommune. Kan de gjøre dette? Hva bør/kan SF gjøre?) 

Ny dato styremøte: Tirsdag 14. januar 2025. 

Mvh  

Lise Dalen 
Sekretær i regionstyret  
 
Tore Gilje 
Regionsekretær 
 
Tore Skogen  
Regionleder 

 



 


